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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az Ön szerint jogértelmezése szerint végre kell-e 
hajtani a jogerős bírósági ítéleteket? " 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Magyarország azon kevés uniós tagállamok egyike, ahol valódi pluralizmus érvényesül a médiában,
az  ideológiai  vitákban  és  a  közvéleményben.  A  baloldali  és  liberális  médiacsatornák  által
nagymértékben  uralt  nyugat-európai  médiával  ellentétben  Magyarországon  a  konzervatív  és
kereszténydemokrata  nézetek  is  eljutnak  a  nyilvánossághoz.  Ezeket  a  nézeteket  Nemzeti
Kormányunk kommunikálja különböző módokon leuralt médiák által.

A TV2  médiacsoport  is  ezért  kap  rendszeresen  milliárdokat  a  nemzeti  kormány  üzeneteinek
sugárzására. 

Nem vagyok jogász, de általában sikerül a jogi tudás nélkül is betartanom a törvényeket, amit a
TV2-nek rendszeresen nem sikerül. Ennek eredményeként rendszeresen jelennek meg alperesként a
bíróságon, ahol rendre veszítenek.

Ahogy  mondtam,  Önnel  szemben  jómagam,  nem  vagyok  jogász,  ezért  nem  tudnám  pontosan
definiálni  a  bíróság  szerepét  és  felelősségét.  Laikusként  úgy  tudom,  hogy  jogállamban  szokás
komolyan venni és betartani a bírósági ítéleteket.  

Azonban  a  TV2 rendszeresen  nem hajtja  végre  a  bírósági  ítéleteket.  Amennyiben  a  felperesek
végrehajtó segítségét kérik, akkor a TV2 médiacsoport cinikusan befizeti a maximálisan kiszabható
félmilliós büntetést, ami egy 50 milliárd forint éves árbevételt produkáló cégnek nevetséges összeg.

Innentől kezdve joggal kijelenthetjük, hogy a TV2 médiacsoport és annak vezetője, nevezett Pavel
Stanchev tesz a törvényekre, a bíróságra, a végrehajtóra, tehát végső soron a magyar emberekre, és
a magyar jogállamiságra.

 



Tisztelt Miniszter Asszony!

 

A fentiek fényében kérdezem, mint Nemzeti Kormányunk Igazságügy miniszterét:

1. Nemzeti Kormányunk jogállami definíciójába beletartozik-e, hogy mindenkinek be kell tartani a
törvényeket?

2. Nemzeti Kormányunk jogértelmezése szerint végre kell-e hajtani a jogerős bírósági ítéleteket?

3.  Egyetért-e  azzal,  hogy Magyarország  alkotmányos  identitásának  védelme  az  állam  minden
szervének kötelessége, így  különösen az igazságügyi miniszternek, tehát Önnek? 

4.  Mit  tesz  annak  érdekében,  hogy  a  magyarországi  helyzetre  vonatkozó  összes  megbízható
információ  objektív  és  pártatlan  elemzése  csak  arra  a  következtetésre  vezethessen,  hogy
Magyarországon az  Európai  Unió  alapvető  értékeit  tiszteletben tartják,  és  a  jogállamiság elve
érvényesüljön?

Várom válaszát.
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